

UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG
Scholarships and Awards

李烈景陳純玉雙親關愛紀念獎

In Loving Memory of Late Parents, Lee Lit King & Chan Shun Yuk Prize (2020-2021)

目的 Aim

此獎項由葉鑾忻校友資助。旨在表揚在社會服務方面有傑出表現的畢業班同學。

This award was established through the donation of an UC alumnus Mr Yip Lau Yan. The prize will be awarded to one final-year student who has made outstanding contribution to community services.

獎額及獎金 Number and Value

獎額一名，港幣一千元。

One award of HK\$1,000.

申請資格 Eligibility

所有本院畢業班同學均可申請。

All final-year students of United College are eligible to apply.

遴選準則 Selection:

1. 遴選之基本準則為申請人參與社會服務的積極性和表現。

The student's enthusiasm and performance in participating community services will be the main criterion for award.

2. 申請將交由書院獎學金委員會委派之專責小組審批。

Applications will be vetted by a panel appointed for this purpose by the Scholarships and Student Finance Committee.

申請辦法 Application:

請於 2021 年 1 月 11 日至 1 月 22 日下午 5 時 30 分期內透過聯合書院網頁 <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=11523628> 申請。

Please apply online at the United College webpage <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=11523628> during the period from 11 January to 5:30pm of 22 January 2021.